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Styrelseprotokoll nr 10, 2022 
Söndag den 20 november 2022 

Plats: Djurö Kulturhus 

1. Mötets öppnande 
Ordförande AB öppnade mötet och hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av mötesfunktionärer 
Ordförande: till ordförande för dagen styrelsemöte valdes GJ 
Sekreterare: JUM 
Justerare: MB 
Protokollen kommer att signeras digitalt via ebox.nu. 

3. Godkännande av dagordning 
Den med kallelsen utsända dagordningen godkändes som dagordning för dagens 
styrelsemöte. Justering att ta bort punkt 7 som ju även finns med under punkt 5. 
1. Mötets öppnande 
2. Val av mötesfunktionärer (mötesordförande, mötessekreterare, en justerare) 
3. Godkännande av dagordning 
4. Genomgång av tidigare styrelseprotokoll från den 23 oktober 2022 
5. Rapport från arbetsgrupperna 

a) Ekonomi o ansökningar 
b) Djurhamnsrodden och Östersjöaktiviteter 
c) Destinationsutveckling 
d) Koggen 
e) Svärdet 
f) Information,  program, hemsida och webb 
g) Ö-teatern 

6. Uppföljning av projekt 
1) Havet som omger oss 
2) Vägen till marinmuseum Djurhamn 

7. Kommande program 2022/23 
9. Övrig frågor  
10. Kommande styrelsemöten 
11. Mötets avslutande 
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Närvarande: 
August Boj  
Janurban Modigh               
Gunn Johansson  
Maria Bergström 
Carin Mogerud (Zoom) 
Anders Mannesten 
Pontus Brolin 
Anne Lindholm 

AB  
JUM 
 GJ 

MaB 
CM 
AM 
PB 
AL

Förhinder: 
Kerstin Olesen 
Monica Bergquist

KO 
MoB
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4. Genomgång av tidigare styrelseprotokoll. 
Anteckningar från styrelsemötet nr 23 oktober godkändes och lades till handlingarna. 

5. Rapport från Arbetsgrupper 
Ekonomi o ansökningar 
• 13 175 kr på kontot: 33 medlemmar 100 kr,  34 medlemmar 150 kr, 1 företag som betalat för 2019 

till 2022. 
• August ligger ute med 8 000 kr för  arkitektarvode. August och Kerstins förslag är att föreningen åter-

betalar hälften dvs 4 000 kr  och att August efterskänker resterande 4000 kr. Styrelsen beslutade att 
godkänna detta. Detta innebär att Maria behöver inte göra någon ansökan. 

• Gunn har gjort en ansökan om pengar till arvode för Martin Rundkvist (föredraget ”Hur jag hittade 
svärdet”), Gunn gör en justering mot kommunen med en justering att vi inte hyrde skolans matsal. 

Djurhamnsrodden och Östersjöaktiviteter 
Ingen resons från Djurönäset och innan det är klart så sker ingen annan aktivitet. Pontus söker kontakt 
med ägaren av Djurönäset Mick för att etablera oss och hela vår verksamhet.  
Destinationsutveckling 
Carin har träffa nya näringslivschefen. Tanken är att bryggan skall tillhöra kommunen och processen för 
det är på g. Frukostmöte på Blå Blom där man kommer att presenter tjänsten, My Desto. Vi får gärna del-
ta. 
Samlingslokal i avvaktan på Bygdegård. Tisdag den 22. 
Projektet ”samlingssal” bör användas i samverkan med Byalaget. Tanken är att samarbetet kan börja med 
ett skyltprojekt. Tanken är att vi skall starta med ett initialt möte där man skall besluta hur vi skall samarbe-
ta. Styrelsen lämnar ok till detta. Karin och August är sammankallande, förslag på datum 21 eller 22 de-
cember.  
Svärdet 
Att göra en film om smidet av svärdet kommer kosta mer än det smakar. Det kommer ta minst 40 timmar. 
Janne måste smida ett nytt svärd och under tiden avbryta och flytta kameran i olika vinklar etc. Därefter ska 
filmmaterialet redigeras och klippas ihop till en spännande filmsekvens på ca 3-5 minuter. Den delen är 
svårast och tar längst tid. Koksen har dessutom gått upp i pris. Janne håller på att trappa ned sitt arbete i 
smedjan dels för att det är för kallt att smida under vintern och dels för att börja ägna sig åt sitt pensionärs-
liv.  
Ev kan Monica o JUM göra en intervju film med Janne som då får berätta om sina tankar, hur hat gjort 
svärdet etc. 
Om vi genomför detta projekt är det viktig att vi har klar för oss hur skall filmen användas. Gunn tipsade 
om att detta skulle kunna vara en intro film till ”Marinmuseum Djurhamn”. 
Idéer som svärdsgruppen jobbar med: 

a) Att intervjua Janne Hansson och Bengt-Olof Englund om deras arbete, drivkraft och tankar om 
arbetet med tillverkningen. 

b) Ordna ett föredrag i mars med de båda herrarna om arbetet med kopian och replikan. 
c) Be Bibbi Boja att sy ett fodral i mörkblått sammet till det smidda svärdet. Ska användas som fodral 

till svärdet men oxå för svärdet att ligga på när det ska exponeras. 
d) Göra en modern karta som prickar ut området över dåtidens Djurhamn (Barnvik, Stavsnäs, Djurö, 

Vindö) - detta då det är viktigt att visa vilket verksamhetsområde som vi har 
e) Kolla med Pontus kontakt om att ta fram ett barnsvärd i plast - kopia på Jannes svärd 
f) Kontakt är tagen med Sjöhistoriska museet ang guidat besök den 26/1 om Djurhamn, Riksvasan 

etc 
g) Kontakta kommunen och fråga om vi inte kan få ha svärden och roll up i deras entréhall och på så 

vis nå ut till ännu fler medborgare 
h) Se över hur vi skall kunna samla och centrera all kunskap och dokumentation om svärdet, se över 

strukturen på hemsidan. 
Information,  program, hemsida och webb 
Arbetet pågår som vanligt - ett mål är att har ”Destination Djurhamn” klar till våren. 

Bygdespel, projekt ”Gustav Wasa och djurhamnssvärdet” har nu börjat jobba och rollerna är utdelade, 
bl a skall Pontus spela Gustav Wasa. Man kommer ha ett första möte med alla inblandade lördagen den 
26 november. 
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6. Uppföljning projekt 
Havet som omger oss är är nu avslutat. August behöver text för att kunna ”av-
rapportera” projektet. Maria lovade komma med en text. 

Vägen till Marinmuseum Djurhamn. Det är dags nu för en utvärdering och 
planer inför sommaren 2023. Vi skall ansöka om 2 - 4 000 kr för att Robbin 
Törnblad (Daniel Martinez:s dotter) skall kunna göra illustrationer för första 
slingan. Om vi skall jobba vidare med de övriga stigarna så tillkommer en 
kostnad till Daniel och manus. August, Pontus, Carin och JUM behöver träffas 
och summera upp erfarenheter från 2022.  

7. Kommande program 2022 

26 januari på Sjöhistoriska museet 

Mars, en träff med de två tillverkarna av svärden. Dvs Beng-Olof och Janne. 
Kan detta sammanfalla med kulturarvs föreningsstämma den 18 mars som ett 
dragplåster 

En aktivitet med marin arkeologi (Johan Viklund) förhoppningsvis i februari. 
Förstag 18/2 kl 15.00 

Infogruppen vill veta om aktivitet på Sjöhistoriska Museet blir av. 

Marinloppis, när var? Om vi lägger det vid Vita Grindarna skulle vi kunna vara 
i tältet om det regnar. Förslag 14 maj. 

Äpplet - marinmuseum ”Vrak”. Jimmy Hansson marinarkeolog som hittat Riks 
Wasa har också varit med vid riks Äpplet. Kan vi engagera honom 22 eller 29 
april. 

Kan vi få in ”Östersjön” i vårt program, t ex kommunens arbete med KTH. 
Eller företaget ”Natur Vatten Roslagen AB”. 

6. Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

7. Kommande styrelsemöten 
Nästa styrelsemöte planeras till söndagen den 11 december kl 16.00 om inget an-
nat anges i kallelsen. 

8. Mötets avslutande 
Mötet avslutades kl. 19.30. Ordföranden tackade alla för ett gott samarbete, stort 
engagemang och ett fint möte! 
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Janurban Modigh  
Sekreterare

August Boj 
Ordförande

Maria Bergström 
Justerare
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TELEFON OCH KONTAKTLISTA 

KALENDARIUM

Namn E-post Telefon Portfölj
August Boj august.boj@gmail.com 070-529 02 75 ordförande

Gunn Johansson gunnjohansson9@gmail.com 070-626 27 58 vice ordförande

Janurban Modigh ju.modigh@gmail.com 070-251 37 07 sekreterare

Kerstin Olesen kerstin.olesen@telia.com 070-834 85 55 ekonomiansvarig

Monica Bergquist monica.a.bergquist@telia.com 070-841 40 16

Maria Bergström maria.b@bergstroms.org 070-725 38 88

Pontus Brolin pontus@brolin.se 070-555 56 06

Anne Lindholm anne_ett@hotmail.com 070-772 12 21 

Anders Mannesten anders.mannesten@expeditionbalticsea.se 070-389 68 89

Carin Mogerud carin.mogerud@hotmail.com 072-975 54 00
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Datum Tid Vad Var
2022-11-10 18.30 Föredrag ”hur jag fann svärdet” Djurö Kulturhus


